

Title (en)

MEDICAMENT CONTAINING LOCAL ANESTHETICS AND NUCLEOSIDES AND ITS USE FOR TREATING MUSCULAR INJURIES.

Title (de)

ARZNEIMITTEL, ENTHALTEND LOKALANÄSTHETIKA UND NUKLEOSIDE SOWIE DESSEN VERWENDUNG ZUR BEHANDLUNG VON MUSKELVERLETZUNGEN.

Title (fr)

MEDICAMENT CONTENANT DES ANESTHESIQUES LOCAUX ET DES NUCLEOSIDES, AINSI QUE SON EMPLOI POUR TRAITER DES LESIONS MUSCULAIRES.

Publication

EP 0363355 A1 19900418 (DE)

Application

EP 88901040 A 19880116

Priority

DE 3701497 A 19870120

Abstract (en)

[origin: WO8805299A1] A medicament that contains in its aqueous phase (1) 1 to 100 g/l of a local anesthetic, 1 to 100 g/l of one or several nucleosides from the group formed by adenosine, guanosine, inosine, uridine and their water-soluble monophosphate, diphosphate and triphosphate salts, and one or several physiologically innocuous preservatives, compatible with the active ingredients, and if necessary usual excipients and additives. The use of this medicament for the treatment by local infiltration of muscular injuries is also disclosed.

Abstract (fr)

Le médicament décrit contient dans sa phase aqueuse (1) 1 à 100 g/l d'un anesthésique local, 1 à 100 g/l d'un ou plusieurs nucléosides du groupe constitué par l'adénosine, la guanosine, l'inosine, l'uridine et leurs sels hydrosolubles de mono-, di- et triphosphate, et un ou plusieurs conservateurs physiologiquement neutres et compatibles avec les principes actifs, et éventuellement des excipients et adjuvants usuels. Est également décrit l'emploi de ce médicament pour le traitement par infiltration locale de lésions musculaires.

IPC 1-7

A61K 31/70

IPC 8 full level

A61K 31/445 (2006.01); **A61K 31/70** (2006.01); **A61K 45/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/70 (2013.01)

C-Set (source: EP)

1. **A61K 31/70 + A61K 31/445**
2. **A61K 31/70 + A61K 2300/00**

Citation (search report)

See references of WO 8805299A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8805299 A1 19880728; AU 1150888 A 19880810; DE 3701497 A1 19880728; EP 0297630 A1 19890104; EP 0363355 A1 19900418

DOCDB simple family (application)

EP 8800030 W 19880116; AU 1150888 A 19880116; DE 3701497 A 19870120; EP 88200123 A 19880116; EP 88901040 A 19880116